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PROTOKÓŁ NR XVII/2025 

z Sesji Rady Gminy Bełchatów z dnia 29 maja 2025 r. o godz. 1200 

- sala konferencyjna Urzędu Gminy Bełchatów. 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia obrad XVII Sesji Rady Gminy Bełchatów XI kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Bełchatów Rafał Furczyński, który zgodnie ze statutem Gminy 

przewodniczył obradom. Powitał serdecznie wszystkich Radnych, władze gminy, oświadczył, 

iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Nieobecna Radna Magdalena Rzepecka 

 

                     Załącznik nr 1 – lista obecności radnych 

         Załącznik nr 2 – lista obecności gości 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr XVI/2025. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

do gminnego zasobu nieruchomości położonej w obrębie 29 Poręby, gm. Bełchatów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr III/27/2024 Rady Gminy 

Bełchatów w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Bełchatów, warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez 

Gminę Bełchatów wkładu pieniężnego do spółki pod firmą SIM Łódzkie spółka               

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w strawie trybu udzielania    

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Bełchatów przez osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Gminy Bełchatów. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy 

Bełchatów na 2025 rok. 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

10. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 

2024. 

11. Informacja dotycząca przyznania dotacji organizacjom pozarządowym na 

dofinansowanie lub finansowanie zadań publicznych zleconych w 2025 roku. 

12. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

13. Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Załącznik nr 3 – zawiadomienie 

o terminie sesji wraz z  

proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad pkt 2. 

( 2:16 w nagraniu wideo) 

Przyjęcie protokołu nr XVI/2025. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Przy braku uwag do protokołu. Przystępujemy 

do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr XVI/2025. - czas głosowania: 29 maja 
2025, 12:08 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Protokół został przyjęty.  

Ad pkt 3. 

( 2:44 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 
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gminnego zasobu nieruchomości położonej w obrębie 29 Poręby, gm. Bełchatów. 

 

Uchwała nr XVII/139/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonał Kierownik Włodzimierz Galimski 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radna Ewa Gębarowska:  Zapytała, czy przedstawiona mapa jest aktualna i czy faktycznie 

przy tej drodze znajdują się tylko cztery posesje. 

Radna Grażyna Kałużna: Zapytała, czy przedmiotowa działka należy do osób, którzy już 

tam mieszkają oraz czy jest ona przekazana nieodpłatnie.  

Radny Artur Szczerbetka: Jako mieszkaniec celem uzupełnienia poinformował, że przy 

przedmiotowej drodze znajduje się więcej domów niż na załączonej mapie. Wspomniał 

również, że droga ta jest w większej części utwardzona. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Włodzimierz Galimski 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości 
położonej w obrębie 29 Poręby, gm. Bełchatów. - czas głosowania: 29 maja 2025, 
12:14 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 4. 

( 8:37 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr III/27/2024 Rady Gminy 

Bełchatów w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Bełchatów, warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
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Uchwała nr XVII/140/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Kierownik Alicja Chlaściak 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Przy braku głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały nr III/27/2024 Rady Gminy Bełchatów w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Bełchatów, warunków i zasad korzystania z tych przystanków. - czas 
głosowania: 29 maja 2025, 12:16 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 5. 

(10:25 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia przez 

Gminę Bełchatów wkładu pieniężnego do spółki pod firmą SIM Łódzkie spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Uchwała nr XVI/141/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonał Główny Specjalista Bernard Matyjaszczyk 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał o kwotę 8 000 000,00 zł, czy jest ona przekazana w formie 

bezzwrotnej. Radny zapytał również, co w sytuacji, jeśli mimo ponawiania prób kolejnych 

naborów na program SIM nie znajdziemy wymaganej ilości najemców do uruchomienia 

procedury przetargowej, czy wtedy 8 000 000,00 zł., dotacji, które my wnosimy, Spółka SIM 

będzie mogła spożytkować na realizację inwestycji w innym samorządzie, który wchodzi w 

skład SIM. Zapytał, czy w takim przypadku, pieniądze będą czekać w budżecie Spółki na to, 

aż uda się znaleźć najemców. Radny poprosił o wystąpienie do SIM - u i pisemną odpowiedź 
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na ww. pytania.  

Przewodniczący Rafał Furczński: Zapytał w jaki sposób będziemy pozyskiwać najemców, 

czy jest uruchomiony jakiś program oraz czy, aby rozpocząć realizację projektu jesteśmy 

zobowiązani znaleźć najemców na cały etap. 

Radna Grażyna Kałużna: Zapytała ilu obecnie jest osób chętnych na te mieszkania.  

Radna Renata Jabłońska: Zapytała, czy w zawartej umowie jest wskazany termin kiedy ta 

inwestycja ma zostać zrealizowana i co w przypadku, kiedy się nie zrealizuje. Radna 

powiedziała, że same warunki najmu są dla niej bardzo niezrozumiałe i trudne. Zapytała, czy 

spółka planuje jakieś akcje skuteczniejszego sposobu przekonania przyszłych potencjalnych 

najemców do tego, żeby takie umowy z nimi podpisać.  

Odpowiedzi udzielił Główny Specjalista Bernard Matyjaszczyk, Wójt Konrad Koc oraz 

Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii dotyczącej wniesienia przez Gminę Bełchatów wkładu pieniężnego do 
spółki pod firmą SIM Łódzkie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. - czas 
głosowania: 29 maja 2025, 12:32 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 6. 

(26:09 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w strawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Bełchatów przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Uchwała nr XVII/142/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie. 
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Wprowadzenia dokonała Kierownik Anna Więcławek 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Przy braku głosów w dyskusji, przechodzimy do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na 
terenie Gminy Bełchatów przez osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. - czas głosowania: 29 maja 
2025, 12:35 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 7. 

(29:21 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bełchatów. 

Uchwała nr XVII/143/2025 

 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Otwieram dyskusję. 

Radny Paweł Lesiak: Zapytał, czy rozstrzygnięto już przetarg na przebudowę szkoły w 

Janowie, jeśli tak to, czy kwota wybrana jest wystarczająca do tego co jest zabezpieczone w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej i budżecie.  

Przewodniczący Rafał Furczyński: Jak tylko pojawi się ktoś z inwestycji, to wrócimy do 

pytania Radnego. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przystępujemy do głosowania projektu 
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uchwały z autopoprawkami. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bełchatów. - czas głosowania: 29 maja 
2025, 12:45 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 

Ad pkt 8. 

(39:24  w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Bełchatów 

na 2025 rok. 

Uchwała nr XVII/144/2025 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

Wprowadzenia dokonała Skarbnik Małgorzata Łągiewska 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Przy braku głosów w dyskusji, przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami.  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmian w budżecie Gminy Bełchatów na 2025 rok. - czas głosowania: 29 maja 
2025, 12:46 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Damian Boruński, Feliks Frączkowski, Rafał Furczyński, Ewa Gębarowska, Renata Jabłońska, Grażyna Kałużna, 
Ilona Kołodziej, Piotr Kotas, Paweł Lesiak, Bogusława Maziarz, Monika Sadura, Artur Szczerbetka, Janusz 
Werecki, Mariusz Wolak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Rzepecka 
 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Uchwała została podjęta. 
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Ad pkt 9. 

(40:15 w nagraniu wideo) 

Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o przedstawienie. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła  Kierownik Anna Kumor 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Ze swojej strony chciałbym podziękować za tak 

czytelne przedstawienie sprawozdania. W tym punkcie jeszcze chciałbym dodać, że otrzymali 

Państwo przed Sesją raport o stanie Gminy Bełchatów za 2024 rok, który będzie omawiany na 

przyszłej Sesji . Przy braku głosów w dyskusji, przechodzimy do kolejnego punktu. 

Ad pkt 10. 

(42:55 w nagraniu wideo) 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 

2024. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie  

Wprowadzenia dokonała Inspektor Paulina Berent 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Sprawozdanie było omawiane na Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych. Proszę Wiceprzewodniczącego Komisji 

Radnego Mariusza Wolaka o przedstawienie wypracowanej opinii. 

Radny Mariusz Wolak: Poinformował, iż Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i 

Spraw Socjalnych w dniu 28 maja 2025 roku czterema głosami za, pozytywnie zaopiniowała 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2024.  

Przewodniczący Rafał Furczyński:  Dziękuję. Przy braku uwag, sprawozdanie uznaje się za 

przyjęte. 

 

Ad pkt 11. 

(44:37 w nagraniu wideo) 

Informacja dotycząca przyznania dotacji organizacjom pozarządowym na dofinansowanie 

lub finansowanie zadań publicznych zleconych w 2025 roku. 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Proszę o wprowadzenie  

Wprowadzenia dokonała Inspektor Paulina Berent 

Przewodniczący Rafał Furczyński: Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

Ad pkt 12. 

(46:14 w nagraniu wideo) 
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Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami. 

W tym punkcie głos zabrali: Radna Grażyna Kałużna w sprawie wykonania podłączeń do 

zbiorowego systemu kanalizacji, etap II. Radny Paweł Lesiak w sprawie przetargu na 

przebudowę szkoły w Janowie. 

 

Ad pkt 13. 

(51:29 w nagraniu wideo) 

Rozpatrzenie pism, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Radni odbyli dyskusję na pismami, które wpłynęły do Biura Rady. 

 

Ad pkt 14. 

(53:41 w nagraniu wideo) 

Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrali: Radna Grażyna Kałużna w sprawie zwiększenia mocy 

przyłączeniowej instalacji fotowoltaicznej w Sali OSP w Podwodach, w sprawie planów 

instalacji fotowoltaicznej na strażnicy. Radny Paweł Lesiak zwrócił się do Prezesa Spółki 

Gminnej Mateusza Roguta o udostępnienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

zarządu za poprzedni rok jak tylko będzie przygotowane.  

Ad pkt 15. 

(w nagraniu wideo) 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rafał Furczyński stwierdził, iż porządek obrad XVII Sesji Rady 

Gminy został wyczerpany. Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział 

i zakończył obrady. 

Protokołowała:                                                                Przewodniczący: 


